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informace kalendář
VELKOOBJEMOVÉ 
KONTEJNERY
SOBOTA 6. 8. 8.00–12.00
n   Ke Studánkám
n   Pod Saharou (parkoviště  

u bytového domu 685-687)
n   Kralupská
n   Tržní / Nerudova
n   Letecké náměstí

TERMÍNY SVOZU 
BIOODPADU
PONDĚLÍ 4. 7., 18. 7. A 1. 8.
Hnědé popelnice se vyvážejí  
vždy v pondělí lichý týden.

KLUB SENIORŮ
ŠIKOVNÉ RUCE
Od září 2022 pořádáme KURZ  
PALIČKOVÁNÍ. Lekce jednou za 
měsíc, cena 200 Kč.  
Zájemci se mohou hlásit na čísle 
737 526 629  
Eva Králová, ruční práce

NABÍDKA ZAMĚSTNÁNÍ
n Městský úřad Libčice nad Vltavou 
přijme řidiče skup. B a T –  
pracovníka do čety na úklid  
a údržbu města, nabízíme služební 
byt. Bližší informace získáte na  
telefonu 233 101 653  
nebo e-mailu tajemnik@libcice.cz.

n Mateřská škola Libčice  
nad Vltavou přijme na plný úvazek 
pracovníka na úklid, předpokládaný 
nástup od října 2022.  
Bližší informace získáte na e-mailu 
Z.Frantova@seznam.cz. 

MĚSTSKÁ KNIHOVNA
Z důvodů dovolené bude knihovna 
ve dnech 11. 7., 13. 7., 25. 7.,  
27. 7. uzavřena.

LIBČICKÁ PLOVÁRNA
n Bazény: denně 10–19 hodin

n Restaurace: 10–22 hodin

n  Vstupné: do 3 let zdarma,  
do 15 let, důchodci, ZTP  
35 Kč/den, dospělí 70 Kč/den

n  T: 732 927 799  
www.libcickaplovarna.cz

 SO 2. 7.    13.00    ZÁVOD 

Parkour Run
1. ročník závodu všech věkových 
kategorií ve volném překonání 
překážkové dráhy na čas.
Areál TJ Sokol

 ST 6. 7.    16.00    VÝSTAVA 

Komentovaná prohlídka 
Výstava fotografií Dana Zollmanna 
z ortodoxní židovské čtvrti 
v Antverpách s Annou Roubalovou.
Galerie Arto.to Uhelný mlýn

 SO 30. 7.    16.00    VÝSTAVA 

Komentovaná prohlídka 
Výstava fotografií Dana Zollmanna 
z ortodoxní židovské čtvrti 
v Antverpách s kurátorkou Andreou 
Hoffman Nečasovou.
Galerie Arto.to Uhelný mlýn

 SO 13. 8.    13.00    SPORT 

AFK Libčice 110 let 
Oslava založení klubu. V rámci 
sportovního dne proběhne turnaj 
žáků, fotbalové utkání A mužstva 
a FK Kralupy 1901 a staré gardy 
Libčice proti výběru Jana Bergera. 
Na závěr se můžete těšit na 
společné posezení s hudbou.
Hřiště Letky

Vážení spoluobčané,
co červenec neupeče, to již srpnu neute-
če. Je obecně známo, že pranostiky jsou 
moudré a tato je i obecně pravdivá. 
Myslím to tak, že co politická uskupení 
v městě nestihla udělat do července, 
v srpnu již nedoženou. Radniční koa-
lice i přes pandemické komplikace pra-
covala po celé volební období vyváženě, 
a tak má dost napracováno. Komunální 
volby jsou letos naplánovány na září. 
Moc času už nezbývá a volební strany 
si jistě (obrazně řečeno) napíší na velký 
list, co konkrétního pro občany města 
udělaly. My jsme se v závěru mandátu 
soustředili na tři hlavní směry rozvoje 
města. 

Dokončit plánované investice, reali-
zovat architektonickou soutěž na novou 
podobu náměstí Svobody a provést 
architektonickou soutěž revitalizace 
libčické náplavky. Obě architektonické 
soutěže jsou úspěšně dokončeny a běží 
související činnosti. Léto nám umožnilo 
provést či se podílet na společenských 
akcích. Senioři tradičně vystavovali své 
rukodělné výrobky na výstavišti v Lysé 
nad Labem a zaslouží si velkou pochva-
lu jako dokonale sehraný tým. 

Velkou účast měl Den dětí organizo-
vaný městem. Finančně jsme podpořili 
6. ročník Chýnovské traktoriády, která 
je rok od roku větší a poutá pozornost 
celostátních médií. Využil jsem na-
bídky pana ředitele ZUŠ a zúčastnil 
se koncertů a vystoupení souborů 
v družebním regionu Marche v Itálii. 
Angažmá ZUŠ bylo italskou stranou 
vysoce hodnoceno. Podpořili jsme 

finančně i oblíbenou společenskou akci 
Gulášování. Aktivní byl i TJ Sokol, 
který připravil 1. ročník Parkouru Run 
pod vedením Hannah Bartíkové. 

Je dokončena projektová dokumen-
tace na nové družiny ZŠ a v červnu 
jsme získali dotaci 20 milionů korun od 
MMR na realizaci. Probíhá zpracování 
studie na nové ordinace lékařů (gy-
nekologie a zubní). Proběhla výměna 
nájemce místní lékárny. 

Vážení občané, dovolte mi, abych 
vám popřál krásné letní dny a dětem 
báječné prázdniny. n

Pavel Bartoš, starosta

  Notre-Dame  
v plamenech  

 
Drama * Francie * 2o22 
iio minut * s titulky  
Hrdinství hasičů v ohromujícím filmu podle 
skutečné události. Zima vám určitě nebude. 

 
První kráva   

 
Western * USA * 2oi9  
i2i minut * s titulky  
Netradiční western bodující v mnoha  
výročních filmových žebříčcích. 

   Amélie  
z Montmartru   

 
Romantická komedie * Francie * 2ooi 
ii7 minut * s titulky * Obnovená premiéra  
Nesmělá Pařížanka s legračním účesem  
se vrací do českých kin. 

 
Divoch  

 
Komedie * Dánsko * 2o2i  
io4 minut * s titulky  
Velmi originální řešení krize středního věku 
podané s velmi černým humorem. 

    E. T.  
Mimozemšťan  

 
Rodinný / Sci-fi 
USA * i982 * ii5 minut  
v českém znění   
Jeden z nejkrásnějších  
filmů pro děti naprosto  
stylově pod hvězdami.

CHCETE KOMPLEXNÍ  
A RYCHLÉ INFORMACE  

O DĚNÍ VE MĚSTĚ? 
Stáhněte si aplikaci  

nebo se registrujte na  
libcice.munipolis.cz/ 

registrace
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ROZVOJ MĚSTA

Otevřeli jsme průčelí radnice
DATUM ÚTERÝ 
31. KVĚTNA MĚLO 
PRO NAŠE MĚSTO 
ZÁSADNÍ VÝZNAM. 
KROMĚ TOHO, ŽE 
SE ROZHODOVALO 
O NÁPLAVCE, BYL 
DORUČEN HRUBOPIS 
STUDIE NOVÉHO 
CENTRA MĚSTA. 

Přibližně před rokem 
byla dokončena  
architektonická  

soutěž s názvem Tři v jed-
nom pro Libčice nad Vlta-
vou (radnice, městský dům 
a křižovatka), z níž vzešel 
jako vítěz ateliér EHL  
& KOUMAR ARCHITEK-
TI, s. r. o. Původní záměr 
stavby spolkového domu na 
náměstí Svobody na místě 
vykoupených dvou domů 
v křižovatce se postupně 
transformoval s přispěním 
městského architekta Jiřího 
Opočenského na regulérní 
architektonickou soutěž, 
která zahrnovala i přestavbu 
radnice a úpravu křižovatky. 

PODPIS SMLOUVY
Po vyhlášení výsledků sou-
těže bylo zahájeno jednání 

s vítězem na zhotovení pro-
jektové dokumentace a sou-
visející činnosti. Smlouva 
byla připravena k podpisu 
na podzim loňského roku, 
ale rozpočtové opatření, 
které z městského rozpočtu 
vyčlení finanční prostředky 
na zpracování projektu, bylo 
schváleno až v únoru 2022. 
Následoval podpis smlouvy 
a mohlo se začít pracovat 
na dokončení studie. To je 
klíčová fáze, neboť zde se 
upřesňují všechny detaily. 
Nejde jen o vizuální návrh, 
ten se proměnil jen mírně, je 
třeba zohlednit i technické 
souvislosti. 

PŘÍPRAVA HRUBOPISU*
Architekt Koumar se 
vypravil se svým týmem 
profesních inženýrů do 
Libčic pátrat po původních 
projektových plánech a pro-
věřit současný stav. Proběhlo 
několik schůzek s vedením 
města a pracovníky úřadu, 
výsledkem byl hrubopis 
studie. Ve studii se promítly 
proti návrhu čtyři zásadnější 
připomínky. Jednou z nich je 
umístění komunikace před 
radnicí, druhou je doplnění 
další spolkové místnosti do 
městského domu, protože 
představitelé města nebyli 
spokojeni s řešením pře-

pažení společenského sálu 
zatahovacím závěsem. Změ-
nu v návrhu vygenerovala 
velikost knihovny, v propoč-
tu svazků knih se ukázalo, že 
uvažovaný prostor nebude 
dostačující. Nová měst-
ská knihovna tak bude ve 
dvou podlažích – v přízemí 
a suterénu. Posledním disku-
tovaným bodem bylo loubí 
a obavy ze vzniku „čuracího“ 
zákoutí. Proto architekti ote-
vírají portál radnice ve třech 
alternativách, jak vidíte na 
obrázku. Bouřlivě diskutova-
ná věž s hodinami se postu-
pem času všem zalíbila.
*Hrubopis je dokument detailně popisující 
studii architektonického návrhu.

DOPRACOVÁNÍ STUDIE
Město v červnu přijalo 
hrubopis studie, drobné 
připomínky se zapracují do 
čistopisu, který bude hotov 
koncem léta. V září pro-
běhne beseda s architekty, 
kteří veřejnosti celý návrh 
podrobně představí. Do 
konce roku se bude tvořit 
dokumentace pro územní 
rozhodnutí. Spolupráce s ar-
chitekty probíhá pohodově 
a věříme, že za pár let bude 
dominovat centru našeho 
města opravdu zajímavý 
a důstojný prostor. n red

RADA MĚSTA 18. 5.

n  Souhlasí s pořadím nabídek a dopo-
ručením výběrové komise na akci opra-
va stávající vzduchotechniky kuchyně 
ZŠ a rozhoduje o přidělení veřejné 
zakázky firmě REKUKLIMA, s. r. o., za 
cenu 289 tisíc korun vč. DPH.

RADA MĚSTA 1. 6.

n  Určuje termíny jednání, a to 29. 6., 
20. 7. a 10. 8. 2022.

n  Souhlasí s konáním a programem 26. 
jednání ZM, které se uskuteční 15. 6. 
od 18.00 hodin v obřadní síní MěÚ.

n  Doporučuje ZM schválit rozpočtové 
opatření č. 4/2022 města Libčice nad 
Vltavou s celkovými výdaji a příjmy 
ve výši 140 221 280 korun vč. zapojení 
zůstatku roku 2021.

n  Předává ZM informaci místostarosty 
o dotacích.

n  Souhlasí s pronájmem části pozemku 
o výměře 30 m2 v katastru Libčice nad 
Vltavou za účelem umístění včelstva za 
cenu 500 korun za rok.

n  Bere na vědomí uzavření MŠ v době 
letních prázdnin.

n  Souhlasí s poskytnutím příspěvku 
z fondu školského rozvoje ve výši  
175 tisic korun na aktivity ZUŠ v roce 
2022.

n  Schvaluje účetní závěrky příspěvko-
vých organizací ZŠ, ZUŠ, MŠ  
za I. čtvrtletí 2022.

n  Souhlasí s vyplacení odměny za  
I. pololetí 2022 řediteli ZŠ (podmínkou 
je doložení dokladů o zákonem přede-
psaném studiu) řediteli ZUŠ a ředitelce 
MŠ a doporučuje vyplatit odměny 
i dalším pracovníkům/pedagogům.

n  Souhlasí s prodloužením čtyř nájem-
ních smluv a jedné ubytovací smlouvy.

n  Doporučuje ZM zrušení bankovního 
účtu vedený u České spořitelny, a. s. 
(Fond rezerv a rozvoje, poslední trans-
akce 2006).

n  Doporučuje ZM vzít na vědomí 
čerpání rozpočtu města k 31. 3. 2022 
s výdaji 11 683 819 korun a příjmy  
98 757 087 korun vč. zapojení zůstatku 
roku 2021.

n  Doporučuje ZM souhlasit s přijetím 
dotace od Středočeského kraje pro pečo-
vatelskou službu ve výši 268 600 korun.

n  Souhlasí s podpisem smlouvy se 
Středočeským krajem na poskytnutí 
částečné dotace pečovatelské službě pro 
rok 2022 ve výši 268 600 korun.

n  Souhlasí s příspěvkem 600 korun na 
úpravu zevnějšku pro matrikářku za 
jeden oddávající den.

n  Schvaluje výsledky VZMR NÁ-
PLAVKA LIBČIČE (návrh architek-
tonicko-krajinářského řešení veřej-
ného prostoru) a rozhoduje o výběru 
nejvhodnějšího návrhu účastníka 
Till Rehwaldt (návrh č. 2) dle Zápisu 
hodnotícího zasedání výběrové komise 
(1. fáze). Dále schvaluje vyplacení cen 
oceněným účastníkům – první cena 
130 000 korun pro návrh č. 2 (Till Reh-
waldt), druhá cena 120 000 Kč pro ná-
vrh č. 4 (Společná nabídka dodavatelů 
Ing. et Mgr. Eva Jeníková, Ing. Zuzana 
Bečvářová, Ing. Zuzana Štemberová, 
Ing. arch. Hana Špalková), třetí cena 
nebyla udělena. Rada města schvaluje 
vyplacení náhrady výloh spojených 
s vypracováním soutěžního návrhu ve 
výši 50 000 korun návrhu č. 3 (Atelier 
Partero s.r.o.) a návrhu č. 1 (Stavex 
Praha, s. r. o.) a ukládá starostovi města 
zajistit další postup nakládání s výsled-
ky architektonické soutěže.

RADA MĚSTA 20. 6.

n  Souhlasí s textem zadávacích podmí-
nek výběrového řízení na zhotovitele 
akce Stavební úpravy (modernizace) 
zázemí pro dorost, budova č. p. 287.

n  Souhlasí s uzavřením smlouvy 
o spolupráci a součinnosti při realizaci 
plynárenského zařízení a o smlouvě 
budoucí nájemní na akci inženýrské 
sítě Hašlerova.

ZASTUPITELSTVO MĚSTA 15. 6.

n  Bere na vědomí čerpání rozpočtu 
města k 31. 3. 2022 s výdaji 11 683 819 
korun a příjmy 98 757 087 korun vč. 
zapojení zůstatku roku 2021.

n  Souhlasí s přijetím dotace od Středo-
českého kraje pro pečovatelskou službu 
ve výši 268 600 korun.

n  Schvaluje rozpočtové opatření  
č. 4/2022 města Libčice nad Vltavou 
s celkovými výdaji a příjmy ve výši  
140 221 280 korun vč. zapojení zů-
statku roku 2021 a ukládá RM a panu 
tajemníkovi zajistit zpracování provoz-
ního řádu, technologického schématu 
rozvodů propojených zařízení a prvků 
a pokynů pro provoz a údržbu nové 
technologie čištění vody v koupališti.

n  Bere na vědomí informaci místosta-
rosty o dotacích.

n  Souhlasí se zrušením účtu Fondu 
rezerv a rozvoje vedený u České spoři-
telny, a. s.

n  Bere na vědomí zprávu finančního 
výboru ze dne 6. 6. 2022.

n  Bere na vědomí výsledek soutěže 
Náplavka a pověřuje starostu jednáním 
o smlouvě s vítězem soutěže. n red

Zápisy z jednání rady  
a zastupitelstva města jsou  
dostupné na www.libcice.cz.

Tři možné varianty průčelí radnice
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Architekti Tomáš Koumar (vlevo) a Miroslav Pazdera

PREZENTACE 
ARCHITEKTONICKÝCH 

NÁVRHŮ
Zveme občany na besedu  

s architekty, kde se můžete 
podrobně seznámit s návrhy  

a debatovat s autory:

13. září Libčická náplavka
20. září Centrum města

Libčická plovárna vždy od 18 hodin.

CYKLOSTEZKA
Oznámení  

o dočasné uzavírce  
stezky podél Vltavy  

u areálu ÚJV Řež  
v délce cca 500 m  
v době od 1.7. do 

30.11.2022. 
Více na webu města. 
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ZPRÁVY Z RADNICE 7ŠKOLSTVÍ 

ROZVOJ MĚSTA

Vítězný soutěžní návrh náplavky  
je chytrý a nadčasový 
POSLEDNÍ KVĚTNOVÝ 
DEN SE SEŠLI NA RADNICI 
ARCHITEKTI A ZÁSTUPCI 
MĚSTA, ABY SPOLEČNĚ 
ROKOVALI O PLÁNOVANÝCH 
ZMĚNÁCH NA NÁPLAVCE. 
MĚSTO V BŘEZNU 
VYHLÁSILO KRAJINÁŘSKOU 
SOUTĚŽ A VYZVALO 
PĚT RENOMOVANÝCH 
ATELIÉRŮ, ABY PŘEDLOŽILY 
KONCEPČNÍ NÁVRHY 
ROZVOJE NÁPLAVKY. 

V květnovém termínu byly do 
podatelny města doručeny čtyři 
návrhy, jeden z vyzvaných atelié-

rů se záhy po zahájení soutěže rozhodl 
z důvodu pracovní vytíženosti svou 
účast zrušit. Přesto jsme za výsledek 
rádi, protože nejistota, zda dostaneme 
kvalitní návrhy a bude z čeho vybírat, 
je všudypřítomná. Dobře to dopadlo, 
porotci byli s návrhy nadmíru spokoje-
ni a několikaměsíční příprava soutěže 
nevyšla nazmar. 

KVALITA PŘEDEVŠÍM 
Ač soutěž probíhala v režimu veřejné 
zakázky malého rozsahu, od začátku 
byla koncipovaná jako architektonická 
soutěž splňující všechna kritéria České 
komory architektů, což dokládá i vydá-
ní doložky o regulérnosti ČKA v břez-
nu 2022. Tento typ veřejné zakázky je 
sice komplikovaný a procesně náročný, 
ale bez toho je jen malá šance získat 
kvalitní řešení. Renomovaní architekti 
se do neregulérní soutěže odmítnou 

zapojit a neseženete ani kvalitní odbor-
níky s autorizací do poroty. Libčická 
náplavka je velkorysý prostor, který si 
zaslouží péči profesních špiček. Výsled-
kem soutěže končí zdlouhavé období 
neustálých debat, co s náplavkou. 
Město má nyní kvalitní koncept roz-
voje, a pokud potrvá politická ochota, 
mohou se občané těšit, že do několika 
let zde vznikne zajímavý a příjemný 
prostor pro rekreaci, sport, relaxaci 
i pořádání společenských akcí. 

MĚSTO VS. PŘÍRODA
Návrhy byly promyšlené a většinou se 
snažily zohlednit limity v území – ak-
tivní záplavovou zónu, omezené terénní 
úpravy. Dva ze čtyř návrhů se svým 
charakterem blížily městskému parku, 
proto je také porota posunula na třetí 
a čtvrté místo. Naopak velice ocenila 
přístup společného návrhu ateliérů 
Terra florida + In site a vítězného ate-
liéru Rehwaldt Landscape Architects, 
které plně reagovaly na zadání zachovat 
přírodní ráz náplavky. 

POROTA
Nejprve bylo nutné zkontrolovat, zda 
doručené návrhy obsahují všechny 
náležitosti dle zadávací dokumentace, 

ZÁKLADNÍ ŠKOLA KARLA HAŠLERA

A zase po roce  
začínají prázdniny
NAPOSLEDY USLYŠÍME ŠKOLNÍ 
ZVONEK, DĚTSKÝ KŘIK, SMÍCH, 
ZAPOMENEME NA CHVÍLI NA 
ZKOUŠENÍ A PÍSEMKY. ČEKAJÍ NÁS 
LETNÍ PRÁZDNINY NAVAZUJÍCÍ NA 
DALŠÍ ŠKOLNÍ ROK, KTERÝ PRÁVĚ 
UPLYNUL. A JAKÝ BYL?

Na začátku tohoto školního roku 
jsme si v duchu plánovali, že po 
předchozích velmi náročných 

letech bychom snad již konečně mohli 
zažít klidné období. Školní rok trval 
deset měsíců stejně jako ty předchozí, 
a přesto stejný nebyl. Opět nám do něj 
vstoupil covid-19, zažívali jsme řadu 
karantén, testování, nošení respirátorů. 
Ale omezení naštěstí netrvala po celou 
dobu, stihli jsme si také užít zpívání 
v hudební výchově, cvičení během 
tělesné výchovy a setkávání tříd v rámci 
školy bez omezení. Po opravdu dlouhé 
době žáci mohli vyjet na lyžařský vý-
cvik, který se uskutečnil ve Špindlerově 
Mlýně. Konat se mohla také červnová 
škola v přírodě, žáci prožili týdenní 
pobyt v Doksech motivovaný na téma 
Divokého západu. 

Pro Základní školu Karla Hašlera to 
byl rok zlomový, první pod novým ná-
zvem školy. V souvislosti s tím se konala 
na začátku září slavnost k přejmeno-
vání základní školy a později ve škole 
proběhlo slavnostní odhalení a instalace 
pamětní desky Karla Hašlera. Do peda-
gogického sboru přibyla řada nových 
posil, třídní kolektivy přijaly nové žáky. 
Řady dětí rozšířili žáci z Ukrajiny, ve 
škole probíhala díky ochotě učitelů 
i dobrovolníků z Libčic výuka českého 
jazyka pro cizince.  

V tomto školním roce se opět rozjely 
zájmové kroužky, fungovat začal znovu 
školní parlament a rozjelo se vydávání 
školních novin – Karlovin. Ve školní 
jídelně byl spuštěn nový systém pro 
placení a přihlašování/odhlašování 
obědů, žáci využívají čipy. Díky nim tak 

je přehled v platbách za obědy, ale také 
rodiče mají informace o tom, zda si 
děti obědy vyzvedávají, a mohou jim je 
případně odhlašovat. 

Po dvouleté pauze bylo možné usku-
tečnit tradiční formou zápisu budoucích 
prvňáčků. V dubnu jsme tedy mohli 
přivítat na půdě naší základní školy 
mnoho předškoláčků spolu s jejich rodi-
či. Spolu s těšením se na nové prvňáčky 
přichází také uvědomění, že naši školu 
brzy opustí deváťáci, kteří byli všichni 
úspěšně přijati k dalšímu vzdělávání. 
Kladla jsem si otázku, jak nejlépe popsat 
naše současné deváťáky. Nakonec jsem 
se jich zeptala, jak by se hodnotili oni 
sami. Jací, že tedy jsou? Podle jejich slov 
„prostě nejlepší“ a já s nimi musím jen 
souhlasit. Jedná se o skvělou fungující 
třídu, kam všichni chodíme rádi učit. 
Ráda bych jim i touto cestou popřála za 
celý pedagogický sbor mnoho štěstí do 
života, ať z té naší základní školy všichni 
vykročí pravou nohou a daří se jim co 
možná nejlépe. n

Šárka Havelková, zástupkyně ředitele

Šerpování deváťáků:  
Matěj Maleček a Adéla Houšková
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a teprve poté bylo možné přistoupit 
k hodnocení. Odborná část poroty 
si návrhy s předstihem prostudovala 
a během jednání si architekti návrhy 
soutěžících rozdělili a stručně představi-
li ostatním jejich přednosti a nedostat-
ky. Poté proběhlo zhodnocení z hlediska 
vodohospodářského, kterého se ujal 
Adam Vokurka. Na první dobrou byl 
od počátku favoritem společný návrh 
ateliérů Terra florida + In site, ale čím 
více jsme se nořili do detailů, tím více 
vynikala jednoduchost a nápaditost 
návrhu číslo 2 Till Rehwald.

Odpoledne porota společně zformu-
lovala hodnocení dle zadaných kritérií 
a jednohlasně se shodla na pořadí. 
Porotkyně Martina Imramovská na-
vrhla přerozdělení odměn ve prospěch 
prvního a druhého místa, protože tyto 
dva byly opravdu precizně zpracované 
a byl zde patrný kvalitativní rozdíl od 
posledních dvou. Před pátou jsme se 
všichni rozešli s jistotou smysluplného 
výsledku. Větší část úkolu stojí před 
námi, ale start se povedl na výbornou. 

Všechny soutěžní návrhy si můžete 
prohlédnout na webu města a další 
informace získáte během výstavy a be-
sedy s architekty pro veřejnost v září 
2022. n red

Porota se shodla jednohlasně na výsledku soutěže a ocenila návrh ateliéru  
Rehwaldt Landscape Architects z hlediska zadaných kritérií jako nevhodnější. 
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Návrh zahrnuje vybudování pláže s pozvolným přístupem do vody.
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POŘADÍ SOUTĚŽNÍCH 
NÁVRHŮ 
1.  návrh č. 2 / Rehwaldt Landscape 

Architects
2.  návrh č. 4 / Společná nabídka doda-

vatelů Ing. et Mgr. Eva Jeníková, Ing. 
Zuzana Bečvářová, Ing. Zuzana  
Štemberová, Ing. arch. Hana Špalková

4.  návrh č. 3 / Atelier Partero, s. r. o.
5.  návrh č. 1 / Stavex Praha, s. r. o. 

POROTA: 
ZÁVISLÍ ČLENOVÉ 
n doc. Ing. Vít Penížek, Ph.D (řádný člen)
n Ing. Petra Pelešková (řádný člen)
n Ing. Pavel Bartoš, MBA (náhradník)
n Ing. arch. Jiří Opočenský (náhradník)

NEZÁVISLÍ ČLENOVÉ 
n Ing. Jana Pyšková (řádný člen)
n  Ing. Martina Imramovská, Ph.D.  

(řádný člen)
n Ing. Štěpán Špoula (řádný člen)
n Ing. Adam Vokurka (náhradník)
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z knihovny
Pozvánka na výstavu 
v Uhelném mlýně
Prázdniny jsou časem vyjížděk 
za odpočinkem, dobrodružstvím, 
dobrým jídlem a poznáním. Takové 
místo tu my máme, co by kamenem 
dohodil. Náš brownfield, naše místo 
u plynoucí řeky. Teď s výstavou bel-
gického fotografa Dana Zollmanna. 
Jedna z jeho fotografií je na přebalu 
knihy Minjan od autorky Margot 
Vanderstraetenové, nové akvizice 
místní knihovny. Doporučuji a přeji 
vám pěkné volné chvíle. n

Šárka Sekerová, knihovnice

Margot Vanderstraeten: 

Minjan: Má nová ortodoxně 
židovská setkání
Nakladatelství Garamond 2022

DĚTSKÝ DEN

Tentokrát přišel i kouzelník
DĚTSKÝ DEN SE JIŽ STÁVÁ 
TRADICÍ, KTERÁ PŘILÁKALA 
VELKÉ MNOŽSTVÍ LIDÍ. NA PRVNÍ 
ČERVNOVÝ VÍKEND DORAZILO DO 
LIBČIC PŘES 200 DĚTÍ, NA KTERÉ 
ČEKAL NABITÝ PROGRAM PLNÝ 
HER A ZÁBAVY VČETNĚ TANEČNÍHO 
A KOUZELNICKÉHO PŘEDSTAVENÍ.

Samotný úvod akce odstarto-
val radní města Lukáš Reichel 
a hned krátce nato mohly děti 

a jejich dospělý doprovod plnit úkoly 
na sportovní kartičce. Děti si vyzkouše-
ly všechny možné disciplíny a nechybě-
ly nafukovací atrakce, zábavný foto-
koutek a malování na obličej v rámci 
doprovodného programu. 

Účastníci akce se během dne zapojili 
do turnajů o medaile. Velmi populární 
byla střelba na fotbalový nafukovací 
terč, velký běžecký závod nebo aktivní 
muzikální kvíz. Během dne nás navští-
vilo i pekelné sluníčko a děti měly po 
celou dobu akce jídlo a pití v podobě 

malinovky a párku v rohlíku zdarma. 
V rámci produkce byla k vidění dětská 
diskotéka s jednorožci a na závěr 
dne i velká kouzelnická show včetně 
autogramiády. Doufám, že dětský den 
přinesl radost, zábavu a velké nadšení 

všem návštěvníkům fotbalového areálu 
v Libčicích. Tímto směrem bych chtěl 
poděkovat všem, co se na akci i sebe-
menším dílem podíleli. n

Jakub Šíma, kulturní referent
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PAVEL BARTOŠ ZA LIBĚHRAD

Plán rozšíření kapacity  
základní a mateřské školy

V hezkém prostředí rekonstruo-
vané restaurace Na koupališti ve 
středu 22. června 2022 proběhla 

veřejná debata o rozvoji kapacity zá-
kladní a mateřské školy v Libčicích nad 
Vltavou. Debatu jsme svolali na žádost 
rodičovské veřejnosti a potěšilo nás, 
když se sál na koupališti zaplnil. Disku-
si jsem moderoval v roli starosty. 

V úvodu místostarosta Vít Penížek 
nastínil demografické souvislosti, dále 
jsem popsal možnosti rozvoje ZŠ a za 
správu majetku města pan Jaroslav 
Čermák představil celkem pět možných 
variant rozvoje MŠ. V případě navýšení 
kapacity ZŠ jsme provedli optimalizaci 
využití vnitřních prostor ZŠ a připravili 
plán přesunu družin z objektu školy do 
přiléhající budovy č. p. 51. Na nové dru-
žiny máme prováděcí dokumentaci včet-
ně stavebního povolení. Skvělou zprávou 
je, že jsme na rekonstrukci družin získali 
dotaci 20 milionů od MMR.

Co se týká navýšení kapacity školky, 
tak z pěti uvažovaných lokalit rada 
města vybrala variantu rekonstrukce 
poloviny objektu Ludvík na dvě třídy 
pro děti a nové kuchyně. V delším hori-
zontu usilujeme o výstavbu nové školky 

včetně potřebného zázemí, a to v pro-
storu nad koupalištěm nebo v prostoru 
zahrady ZUŠ. To bude ještě posouzeno 
ve studii.

Po komplexní rekonstrukci vnitřku 
i vnějšku ZŠ, MŠ a ZUŠ jsme v minu-
losti dvakrát navyšovali kapacitu MŠ, 
a to přestavbou jeslí a výstavbou nové-
ho pavilonu. Nyní již musíme expando-
vat mimo areál stávající MŠ. Podařilo 
se nám i revitalizovat všechny školní 
zahrady a připravujeme revitalizaci 
parku přiléhajícího k ZUŠ. Jsem pře-
svědčen, že i finančně jsme na rozvoj 
kapacity ZŠ a MŠ připraveni, protože 
aktuální finanční přebytek hospodaření 
města činí neuvěřitelných 100 milionů 
Kč. Radniční koalice na červnovém 
zastupitelstvu prosadila financování 
rekonstrukce kabin hráčů AFK Libčice 
a zároveň jsme připraveni finančně 
dále podpořit TJ Sokol a další spolky 
a investovat do městské sportovní haly. 
Držte nám palce. Krásné letní dny. n 

Ing. Pavel Bartoš, MBA 
starosta a zastupitel  
za Liběhrad

Dětský den přinesl radost, zábavu a velké nadšení všem návštěvníkům.
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ZPRÁVY Z KRAJE

Žádost o dotaci na výměnu  
kotle pošlete do konce srpna

Nízkopříjmové domácnosti (senio-
ři, samoživitelé) mohou podat 
žádost o dotaci na výměnu zasta-

ralého kotle do 31. srpna 2022 (pouze 
elektronicky). Od září bude dle zákona 
o ochraně ovzduší povoleno používat 
kotle 3. a vyšší emisní třídy podle ČSN 
EN 303-5. Provoz zastaralých kotlů bude 
zakázán a je nutné vyměnit je za nové 
ekologické zdroje vytápění. Podmínkou 
dotace je (spolu)vlastnictví nemovitosti 
ve Středočeském kraji, která je nebo  
byla vytápěna kotlem na tuhá paliva  
1. nebo 2. emisní třídy (plynových  
kotlů se netýká). 

Žádost může podat pouze ten, jehož 
průměrný čistý příjem na člena domác-

nosti v roce 2020 nebyl vyšší než  
170 900 Kč. Nebo žadatel, který je (a také 
všichni další členové domácnosti) ve 
starobním nebo invalidním důchodu  
3. stupně. Alternativou pro všechny žada-
tele je dotační titul Nová zelená úsporám.

Podrobné informace k žádosti zís-
káte na Krajském úřadě Středočeského 
kraje, Zborovská 11, 150 21 Praha 5. 
Pracovníci v kancelářích číslo 0067 
a 0066 vám ochotně poradí. Můžete 
přijít bez ohlášení a v konzultační 
místnosti s počítačem je možné ukázat, 
jak žádost zpracovat a podat. Není 
však možné za žadatele přímo dotaci 
vyřizovat z důvodu netransparentnosti, 
lze pouze vysvětlit postup. Žádost je 

jednoduchá a zvládnou ji vyplnit a ode-
vzdat všichni.

CO JE TŘEBA:
n   počítač s připojením k internetu 

a e-mailovou adresu (e-mail může 
být i rodinného příslušníka nebo 
zprostředkující firmy),

n   výměna kotle proběhla po 1. 1. 2021,
n   povinnou přílohou k žádosti je foto-

dokumentace starého kotle a revizní 
zpráva.

Pokud byste chtěli radu telefonem,  
využijte linku 257 280 991 nebo svůj 
dotaz napište na e-mailovou adresu: 
kotliky@kr-s.cz. n red

Zdroj: www.kr-stredocesky.cz
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FESTIVAL

Otevřená zahrada potřinácté  
s plánovanou i neplánovanou improvizací
ÚSTŘEDNÍM TÉMATEM LETOŠNÍHO FESTIVALU  
BYLA IMPROVIZACE, A TAK SE TENTOKRÁT OBEŠLA 
VĚTŠINOU BEZ NOTOVÝCH PULTŮ A ZÁROVEŇ VÍCE 
REAGOVALA NA NÁLADU A ROZPOLOŽENÍ PUBLIKA. 

Celodenní festival Otevřená 
zahrada přinesl hudební i taneč-
ní vystoupení, dopolední dílnu 

pro odvážnější zpěváky, výtvarnou 
dílnu pro děti i storytelling, ve kterém 
moderátor celé akce a vypravěč Justin 
Svoboda vystavěl poutavé příběhy za 
velké podpory a invence především 
dětských posluchačů.

Festivalovému programu již tradičně 
předcházela dopolední hlasová dílna, 
tentokrát vedená Pavlou Fendrichovou. 
Protože se nejednalo o výuku hlasové 
techniky, ale hlavně o prožitek, bylo 
u mnohých účastníků klíčové překonat 
svůj přirozený stud a obavy, které byly 
postupnými cvičeními rozehnány a pře-
taveny do velmi intenzivního zážitku. 

Odpolední program zahájil gambový 
soubor ZUŠ Nová Paka skladbou Aria 
diferentia. V té měl každý z osmi hráčů 
na violu da gamba vlastní sólo, na které 
navazoval další nástroj v duetu. V im-
provizaci na tenorový part skladby Když 

jsi v štěstí se ukázalo souznění i sehra-
nost celého souboru, který tvoří děti 
i dospělí pod vedením Magdy Uhlířové.

Strukturovanou improvizaci taneč-
nic a tanečníků ze 4. ročníku libčické 
ZUŠ doprovodili muzikanti z dua Terra 
Incognita a společně vytvořili neopa-
kovatelných, živých a barevných pět 
minut symbiózy pohybu a hudby.

Po nich se opět vrátil gambový sou-
bor a k němu se přidali žáci z kytarové-
ho souboru ZUŠ Libčice nad Vltavou. 
Posluchače zaujaly variace na známou 
skladbu Greensleves a úsměv na tváři 
jim vykouzlil text refrénu poslední pís-
ničky o potměšilém libčickém lesním 
skřítkovi, který vymysleli dva Kryštofo-
vé z kytarového souboru.

Poté se opět vrátili Jiřina Marešová 
a Matouš Vlčinský z dua Terra Incogni-
ta, kteří pouze pro návštěvníky a daný 
okamžik zaimprovizovali tři skladby 
pro varhanní pozitiv a klarinet plné 
emocí i rozjímání, doprovázeni zpěvem 

kosa ozývajícího se z farní zahrady. 
Děti z Tuchoměřic zpívající v uskupe-
ní La Folia doprovázené profesionální 
kapelou Cvrkot zahájily své vystoupení 
hrou na vlnité drážky papírových kroko-
dýlů a v dalších skladbách pro doprovod 
využily např. boomwhackers, suché zipy 
či trubkové zvonky. Sbormistryně Jana 
Vőrőšová pro tuto příležitost složila cyk-
lus písní Rostlinopis na texty ze stejno-
jmenné knihy J. Dvořáka a v každé písni 
byla určitá část plochou pro improvizaci. 

O zklidnění celého kostela požádaly 
vokalistky Milli Janatková, Antonie 
Nyass a Ridina Ahmedová. Na výzvu 
psanou na třech listech papíru zare-
agovaly nejdříve děti a hned začaly 
vyprávět své veselé i smutné příhody, 
které pak před publikem postupně ožily 
ve zpěvu i zvucích, a netrvalo dlouho 
a své vzpomínky ve vokální podobě 
chtěli slyšet i dospělí.

V elegantním bílo-růžovém obleče-
ní předstoupil sbor HravéHlasy, který 
svou tvorbu postupně sestavuje při 
společné improvizaci, během níž jsou 
nejlepší nápady zaznamenávány a pak 
rozvíjeny. Do skladby Teče voda teče se 
mohlo zapojit i publikum.

Celý program zakončilo premiérové 
improvizační vystoupení Pavly Fen-
drichové, Beaty Hlavenkové a Nataši 
Novotné. Že je improvizace přirozenou 
lidskou vlastností, od které se postupně 
pravděpodobně z ostychu odkláníme, 
všem ukázala malá holčička, která 
vtančila do poslední skladby a na chvíli 
svou přirozeností ovládla celé jeviště.

Festival se podařilo uskutečnit díky 
mnoha dobrovolníkům z řad LOS, far-
ního sboru ČCE Libčice a dalších příz-
nivců a za finanční podporu děkujeme 
Fondu hejtmanky Středočeského kraje, 
městu Libčice nad Vltavou, Nadačnímu 
fondu Věry Třebické-Řivnáčové a ÚJV 
Řež, a. s. Fotogalerii z akce si můžete 
prohlédnout na www.scandula.cz v liště 
Otevřená zahrada. n

Petra Karnetová, členka organizačního týmu

SDH LETKY

140 let sboru 
dobrovolných 
hasičů Letky
V POSLEDNÍ ČÁSTI 
VYPRÁVĚNÍ O HISTORII 
LETECKÝCH HASIČŮ 
VÁM CHCI PŘIBLÍŽIT 
OBDOBÍ OD REVOLUCE PO 
SOUČASNOST. 

Po roce 1989 se z požárníků 
stávají znovu hasiči, vracíme se 
k oslovení bratře, sestro a z před-

sedy Václava Lupače se stal opět sta-
rosta sboru. Začátkem 90. let přichází 
nová vlna mladých, kteří pod vedením 
Luboše Zbořila ustavili hasičské druž-
stvo mužů do 20 let. V čele omlazeného 
výboru zvoleného v roce 1995 stojí 
starosta Petr Veszelei a hasič z povolání 
Luboš Kastner, jeho zástupce, členy zů-
stali i starosta 1. okrsku Václav Lupač, 
okrskový preventář Petr Lofaj, jednatel 
Antonín Vanda, pokladník Jiří Hánl 
a revizor Vratislav Čechlovský. Rozši-
řují se aktivity sboru a mimo tradiční 
pořádání zájezdů, plesů, memoriálu 
Josefa Pospíšila, účasti na hasičských 
soutěžích se pouštíme do oprav ha-
sičské zbrojnice (nová vjezdová vrata, 
střecha i venkovní omítky). Cvičíme 
družstvo žáků, pro které jsme v letech 
1998–1999 uspořádali letní putovní 
tábor. Zásahové družstvo se podílí na 
likvidaci drobných požárů v obci zavi-
něných vypalováním suché trávy.

Do sboru se hlásí další skupina  
10 mladých členů, která sestavila druhé 
hasičské družstvo. Do nového tisíciletí 
vstupujeme v čele s nejmladším staros-
tou v historii SDH 26letým Robertem 
Čechlovským. V srpnu 2002 postihly 
nejen náš region pětisetleté záplavy. 
Zvýšená hladina o více než osm metrů 
změnila Vltavu v běsnící živel, který 
pustošil vše, co se mu postavilo do cesty.

Nepřetržitou pohotovostí a službami 
od 12. do 24. srpna v součinnosti s MěÚ 

Libčice a profesionálními záchranný-
mi sbory mladí členové našich dvou 
hasičských družstev – Čechlovský, bratři 
Dostálové, Hlaváček, Hovorka, Kastner, 
Kříž, Liška, Malík, Pleticha, Souček, 
Soukup, Šindelář, Vacek, Vecko, Vesze-
lei, Zbořil a Žák, nezištně pomáhali při 
evakuaci osob, majetku, monitorování 
hladiny Vltavy, nočním hlídání objektů, 
odklízení odpadů ze zaplavených domů, 
čerpání vody ze sklepů i studní.

U příležitosti 120. výročí byla z do-
stupných archiválií zpracována kronika 
SDH Letky. V obřadní síni úřadu byla 
uspořádána výstava fotografií, starých 
dokladů a fundusu. Na seřadišti u kou-
paliště při memoriálu Josefa Pospíšila 
byla předvedena historická technika 
i ukázka rychlého zásahu profesionál-
ních hasičů při vzplanutí osobního 
automobilu.

V roce 2004 jsme se zúčastnili 
celorepublikového srazu SDH v Lito-
měřicích a spustili na internetu vlastní 
webové stránky. Aktivita a pracovitost 
sboru očividně stoupla zásluhou elánu 
mladých členů. Družstvo se účastní 
v následujících letech až osmi soutěží 
v hasičském sportu ročně včetně okrs-
kového a okresního kola. V roce 2007 
začalo soutěžit i družstvo žen sestavené 
mladou jednatelkou Annou Přikrylo-
vou. Na naši žádost provedl majitel ob-
jektu hasičské zbrojnice města Libčice 
úpravy a zvelebení ve zbrojnici (osazení 
plastovými okny, zavedení vody i kana-
lizace, instalace sprchy a elektrického 
vytápění klubovny).

Velkým zklamáním byl pozdější po-
stoj zastupitelstva, které neakceptovalo 
představu sboru o modernizaci hasič-
ské techniky a s tím spojenou přestavbu 
spodní garáže podle již vypracované 
stavební dokumentace. Z důvodu ab-
sence cisternového zásahového vozidla 
byl náš sbor v rámci 1. okrsku přeřazen 
do nižší kategorie JPO5. Cílevědomá 
snaha zachovat i zlepšit akceschopnost 
hasičského družstva se stala iluzorní. 
Zvýšila se poruchovost letité Avie 31, 
která s obtížemi prochází pravidelnými 
prohlídkami STK. Předešlé nadšení čle-
nů se vytratilo a družstvo se sporadicky 
zapojilo do hasičských soutěží. Činnost 
sboru ochabla a zúžila se na pořádání 
tradičních plesů a memoriálu. Postup-
nou stagnaci ovlivnila pandemická 
situace posledních let, která omezila 
i náš občanský život. V říjnu 2021 ředi-
tel HZS Středočeského kraje na žádost 
města Libčice zrušil zásahovou jednot-
ku SDH Letky.

Při celkové rekapitulaci vývoje a čin-
nosti jsou zaznamenána velmi zdařilá 
období, ale i léta, kdy život sboru byl 
v útlumu. Za 140 let jsme registrovali 
několik stovek členů, kteří věnovali tisíce 
hodin dobrovolné práce při záchraně 
majetků a životů, údržbě techniky a fun-
dusu, ale i výcviku, prevenci a hasičské 
osvětě. S díky a pokorou vzpomínáme 
těch, kteří se podíleli na činnosti i dob-
rém jménu SDH Letky, po Velvarech 
druhém nejstarším sboru v regionu. n

Jiří Hánl, místní patriot

Úctyhodný výsledek působení SDH Letky 
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Tuchoměřický sbor La Folia vede Jana Vőrőšová.
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HASIČI LIBČICE

Zásah, jaký „snad“  
již nezažijeme
STŘEDA 1. ČERVNA SE ZDÁLA BÝT JAKO OBYČEJNÝ DEN. KDYŽ 
VPODVEČER ZAČAL TELEFON HOUKAT POŽÁRNÍ POPLACH, NEMĚLI JSME 
NEJMENŠÍ TUŠENÍ, ŽE PŘED NÁMI STOJÍ ASI NEJTĚŽŠÍ NOC V ŽIVOTĚ.

Naneštěstí nás hned na začát-
ku zklamala technika – naše 
hasičská cisterna nestartovala. 

Opět se ukázalo, že i přes největší 
vůli a nemalé finanční náklady na 
opravy není možné očekávat stopro-
centní funkčnost od vozu, který již 
brzy oslaví 40 let provozu. Bohužel 
radě města se prozatím zdál výdaj na 
pořízení nové cisterny i přes možné 
dotační tituly příliš vysoký.

Ale nepojízdná cisterna nás neza-
staví! Rychle překládáme vybavení 
do druhého vozu a vyrážíme v plném 
počtu směr Roztoky. Přijíždíme jako 
jedna z prvních jednotek a hned je 
nám jasné, že tohle bude těžký zásah. 
Okamžitě dostáváme rozkaz od velitele 
zásahu: Do baráku a evakuovat lidi. 

Doslova v náručí vytahujeme 
klienty z jejich pokojů, jak to jen jde. 
Okny pomocí žebříků, na nosítkách 
či jen tak v rukou. Pomáhá každý, kdo 
může, v opravdu nepříznivých pod-
mínkách. Silně zakouřené prostory 
s nulovou viditelností, kolem šlehající 
plameny a nesmírný žár. Vypadá to 
jako ve filmu, jenže tohle je dooprav-
dy. Po vynesení další osoby a předání 
zdravotníkům si říkáte, že znovu už 
ne, potřebujete pauzu, ale povinnost 
vám velí jít opět dovnitř – vždyť tam 

jsou stále lidé…, a tak jdete znovu. 
Do Libčic se vracíme chvíli před 
východem slunce zcela vyčerpaní. 
Rychlá sprcha a do postele. Ráno nás 
čeká naše civilní zaměstnání.

Celkem se podařilo zachránit přes 
50 osob. Jak asi víte z médií, i přes ne-
uvěřitelné nasazení všech profesionál-
ních a dobrovolných hasičů, policistů, 
zdravotníků i řady náhodných kolem-
jdoucích se však všechny zachránit 
nepodařilo. I to bohužel k těžkým 
zásahům patří. Myšlenka na to zůstane 
dlouho v nás, není lehké se s tím 
vyrovnat. O dobrovolných hasičích se 
někdy říká, že jen pijí pivo v hasičské 
zbrojnici a občas uspořádají nepo-
vedený ples. 1. června jsme dokázali, 
že to není pravda. Jsem na vás, kluci, 
pyšný! Jste skuteční hrdinové a díky 
vám stále žije mnoho lidí. Jen málokdo 
je ochoten obětovat hodiny svého času 
výcviku, vzdělávání či údržbě techniky. 
Riskovat život a pomáhat druhým bez 
nároku na odměnu.

Musíme doufat, že takto náročný 
a tragický zásah tu nebude řadu let. 
A kdyby přece jen ano, opět se uká-
zalo, že hasiči jsou vždy připraveni 
pomoci. n
Jan Menšík, velitel jednotky dobrovolných 
hasičů Libčice nad Vltavou

PŘÁTELÉ PŘÍRODY UPÍRCI

Ohlédnutí za školním rokem 2021/2022
V TOMTO ROCE JSME PRO 
DĚTI PŘIPRAVILI DVA TYPY 
ZÁJMOVÝCH ODDÍLŮ. 
SPORTOVNÍ HOROLEZECKÝ 
ODDÍL A ODDÍL TURISTICKO- 
-PŘÍRODOVĚDNÝ, NA 
KTERÉM SI POVÍDÁME 
O PŘÍRODĚ, TURISTICE, 
POZNÁVÁME NAŠI 
KULTURU A ZÁROVEŇ SE 
POSTUPNĚ SEZNAMUJEME 
S TÁBORNICKÝMI 
A ZÁLESÁCKÝMI 
DOVEDNOSTMI, JAKO JE 
UZLOVÁNÍ, POZNÁVÁNÍ 
OHŇŮ ANEBO NAPŘÍKLAD 
ŠIFROVÁNÍ.

Náš nejstarší aktivní oddíl se 
nazývá Divocí tygři a schází 
se již pátým rokem. V oddíle 

máme deset dětí, Dulíka, Stellinku, 
Klaudinku, Blablušku, Hypika, Sádroše, 
Batmana, Vtipoše, Melu a Boba. S tím-
to oddílem máme za sebou nespočet 
schůzek, výletů a výprav. Děti z Divo-
kých tygrů se také postupně zapojují do 
programu oddílů mladších dětí.

Druhý nejstarší oddíl je oddíl s ná-
zvem Hvězdy nebes. Máme zde třináct 
dětí ze třetích tříd, Elíka, Johanku, 
Banána, Alíka, Fidela, Baobaba, Motej-
la, Majdu, Povídajdu, Trampa, Mejdla, 
Atoma a Emičku. Hvězdy nebes jsou 
moc prima parta a mají za sebou objev 
pokladu kněžny Libuše ukrytý na hra-
du Okoři.

Letos jsme otevřeli nový oddíl, pro 
úplné nováčky. Oddíl se velmi rychle 
naplnil. Máme zde třináct dětí, které si 
zvolily název Papoušci. S dětmi jsme 
letos hledali dopisy od poutníka Sama, 
který nás prosil o vysvobození a zadá-
val nám nejrůznější úkoly a hádanky. 
Celá hra se zakončila víkendovou vý-
pravou s názvem Po stopách poutníka 
Sama, která dopadla úspěšně, a spo-

lečně jsme s dětmi poutníka vysvobo-
dili a porazili zlou čarodějnici. Tímto 
bychom chtěli moc poděkovat rodičům 
i dětem starších oddílů za úžasnou 
pomoc při této akci.

S dětmi jsme letos navštívili Kolín, 
Plzeň, na podzimní prázdniny jsme 
vyrazili do Brna. V listopadu jsme no-
covali v útulné chatě na Hrubé skále. 
V lednu jsme uspořádali horolezecké 
závody na naší boulder stěně a v témž 
měsíci jsme s odvážlivci vystoupali 
na vrchol naší nejvyšší hory Sněžky. 
O jarních prázdninách jsme lyžovali 
na horách v Rokytnici nad Jizerou 

a na jaře jsme vyrazili do Hradce 
Králové a do Českého ráje na Sychrov. 
Naše oddíly se zúčastnily turistických 
závodů, které pořádá každoročně 
Klub českých turistů v Kralupech nad 
Vltavou.

Byla by škoda nezmínit sportovní 
horolezecké oddíly, které přes rok vede-
me. Schůzky máme u nás na boulderu, 
kde s dětmi trénujeme nejrůznější 
typy obtížností a technik. Oddíly jsou 
celkem tři a schůzky máme v pondělí 
a úterý. n

Jiří Koubec, statutární zástupce

Nejstarší aktivní oddíl Divocí tygři

Druhý nejstarší oddíl Hvězdy nebes

Letos nově otevřený nový oddíl Papoušci Sportovní horolezecké oddíly

KLUB SENIORŮ 
CESTOVATELÉ

Uspořádali jsme 
dva zajímavé 
výlety

Koncem května jsme navštívili zá-
mek Náměšť nad Oslavou, který 
se nachází v Kraji Vysočina. Zá-

mek se stal od roku 1945 letním sídlem 
pana prezidenta Edvarda Beneše. Nyní 
se zde nachází největší sbírka vzácných 
gobelínů. Při zpáteční cestě jsme se 
zastavili ve Vysokém Mýtě. V krásném 
zámku je umístěno Muzeum Vysočiny.

Začátkem června jsme jeli do 
Kostelce nad Černými lesy, kde je 
nově otevřený zámek. Po obědě jsme 
navštívili Komorní Hrádek, který od 
roku 1945 patří ministerstvu obrany, 
který tam má školicí centrum. Zámkem 
nás provázel pan kastelán, který napsal 
knihu o legionářích, mezi něž patřil 
i náš bývalý občan pan MUDr. Oldřich 
Navara. Ten v Libčicích postavil vilu 
a pojmenoval ji po své dceři Taťána 
a my starší jsme ji znali. Panu Rusnáko-
vi chybějí informace, kde se na katolic-
kém hřbitově nacházel hrob Oldřicha 
Navary. Pokud by někdo ze čtenářů 
tuto informaci věděl, budu ráda, když 
zavolá na mé číslo 725 865 826. Předem 
za tuto informaci děkuji. n

Jana Janovská, vedoucí zájezdu
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Cestou zpátky jsme navštívili Vysoké Mýto.
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Požár Alzheimer centra v Roztokách
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HÁZENÁ

Zhodnocení uplynulé sezony
DALŠÍ ODEHRANÝ ROČNÍK VE 2. LIZE MAJÍ ZA SEBOU LIBČIČTÍ HÁZENKÁŘI. 
UPLYNULOU SEZONU HODNOTÍM JAKO TRENÉR TÝMU MUŽŮ TAKTO: 
CELKOVÉ 6. MÍSTO JE PRO NÁS NEUSPOKOJIVÉ. NEZVLÁDLI JSME NĚKOLIK 
DOMÁCÍCH ZÁPASŮ, VE KTERÝCH JSME ZBYTEČNĚ ZTRATILI BODY, COŽ 
NÁS V CELKOVÉM SOUČTU STÁLO LEPŠÍ UMÍSTĚNÍ V TABULCE. 

Na výsledek se ale dívám v kontex-
tu, kdy se snažíme o přebudování 
kádru, jeho výrazné omlazení, 

a to vyžaduje jistý čas. Poslední dvě 
sezony se nedohrály kvůli covidu-19 
a také se toho málo odtrénovalo.

Mám radost ze stabilních a kvalit-
ních výkonů gólmanské dvojice, které 
předváděly v průběhu celé sezony. 
V obranné fázi jsme měli nevyrovna-
né výkony a chyběl nám větší důraz 

v individuálních činnostech. V útoku 
jsme se dokázali prosadit i v zápasech 
s tabulkově lépe postavenými týmy, 
ale úspěšnost střelby byla dlouhodobě 
pod 50 %, což nás stálo několik zápasů, 
které jsme nedokázali dotáhnout do 
vítězného konce.

V týmu se vytvořila základna mlad-
ších hráčů, z nichž mnoho má velkou 
chuť do tréninků a potenciál zlepšovat se 
v dalších letech. Během této sezony jsme 
pracovali na tom, aby právě tato gene-
race převzala roli lídrů týmu. Tandem 
s nimi tvoří naši starší hráči. V průběhu 
celé sezony nás bohužel trápilo několik 
zranění, což se v podmínkách amatérské 
házené velice těžko kompenzuje, když 
naše mládež je ještě v kategorii žactva. 

Rád bych poděkoval hráčům a všem, 
kteří libčickou házenou sledují, podpo-
rují a aktivně se starají o chod klubu. 
Považuji odehraný ročník za restart po 
covidu-19 a těším se na zahájení nové 
sezony, kdy chceme dál pokračovat 
v omlazení týmu, zapracovat nové hrá-
če a zabojovat o výsledek v horní části 
druholigové tabulky. n

Martin Breyl, trenér týmu mužů

STOLNÍ TENIS

Výsledky turnaje

V sobotu 28. května 2022 se 
v libčické sokolovně uskuteč-
nil turnaj ve stolním tenisu, 

kterým jsme se rozloučili se soutěž-
ní sezonou 2021–2022. 

Na turnaj dorazilo 29 hráčů 
z různých oddílů Středočeského 
kraje a Prahy. Po celodenních bojích 
v kategoriích dvouher a následně 
čtyřher bylo pořadí na prvních 
třech místech toto:

KATEGORIE DVOUHRA 
1. místo  Marek Hluchý  

/ Sokol Rudná 
2. místo  Milena Žambokrethyová 

/ KST Stodůlky
3. místo  Jaroslav Richter  

/ Sokol Libčice

 KATEGORIE ČTYŘHRA  
1. místo  Milena Žambokrethyová 

/ KST Stodůlky  
a Jaroslav Podrápský  
/ Sokol Libčice,

2. místo  Jan Špiegel  
/ Sokol Libčice  
a Roman Urban  
/ Sokol Lety

3. místo  Radka Ducháčková  
/TJ Úholičky  
a Marek Hluchý  
/ Sokol Rudná

Oddíl stolního tenisu Sokol Libči-
ce nad Vltavou tímto děkuje všem 
účastníkům za účast a místnímu 
Sokolu za podporu v uspořádání 
turnaje. n

Jan Špiegel, předseda oddílu

Utkání 2020  Libčice – VŠ Plzeň 
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Vítězové kategorie dvouhra
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KONEČNÁ TABULKA MUŽI HÁZENÁ
 Tým Skóre Body
  1. Sokol Šťáhlavy 615:509 38

  2. Liberec Handball 637:546 36

  3. TJ Dukla Praha B 707:548 33

  4. HK Baník Most 625:557 31

  5. TJ Elektro-Praga 
 Jablonec n. N. 539:506 26

  6. TJ Sokol  616:595 21 
 Libčice n. Vltavou

  7. Lokomotiva Louny 586:585 19

  8. HC TJ Auto Škoda  
 Mladá Boleslav 563:666 16

  9. TJ Chemička Ústí n. L. 604:701 13

10. TJ Košutka Plzeň 528:599 11

11. HK Slavia VŠ Plzeň 497:565 10

12. Sokol Vršovice B 526:666 8

LIBČICKÝ OBČANSKÝ SPOLEK 

Šatnička každou středu

Pro mnohé z nás je oděv nedílnou součástí naší identity, 
projevu naší osobnosti, ale i svobody. Paradoxem je, že 
často způsob, jakým se dnes většina oblečení vyrábí, 

používá a likviduje, neodpovídá našim hodnotám, tzn. naší 
snaze neplýtvat, chránit životní prostředí i zdraví nás všech. 
Pojďme společně zpomalit kolotoč výroby a spotřeby dnešní-
ho oblečení i u nás Libčicích v ŠATNIČCE, kde díky pomoci 
mnoha z vás máme dnes dobrý základ pro vzájemnou po-
moc, výměnu či darování.

Přineste oblečení, na které se vám ve skříni akorát práší, 
a odneste si nové kousky s příběhem! Přijďte vyměnit okou-
kané kousky za neokoukané a dejte jim nový život. Přijďte 
zažít radost z jejich sdílení. Máte prázdnou skříň a není za co 
nakoupit? I pro vás je ŠATNIČKA otevřená.

Nebojte se přijít a zjistit, jak vše funguje. Najdete nás kaž-
dou středu od 17 do 18 hodin v Hřbitovní ulici, vedle firmy 
Ludvík, za policií. Dotazy směrujte na e-mail info@libcicke-
krizovatky.cz. n

Na setkání se za Libčický občanský spolek se těší
Mirka Koušová, Renata Baxová, Martina Macurová,  
Markéta Kratochvílová, Tereza Nehasilová  
nebo někdo z dalších, kteří nám pomáhají.

CENTRUM MALINA

Den dětí  
a autíčkový 
vandr
KDO PRACUJE S DĚTMI, POZNÁ, JAK 
JE STÁLE NÁROČNĚJŠÍ JE ZABAVIT. 
O TO VÍCE NÁS HŘEJE U SRDCE 
POCIT, ŽE NÁM SE TO STÁLE VEDE 
A DĚTI SI NAŠE AKCE UŽÍVAJÍ. 

Nadšení sdílejí i rodiče, kteří 
si cení originální zábavy, jež 
přináší dětem i nové poznat-

ky a skvělé nezapomenutelné zážitky. 
Takovými byly i naše poslední dvě akce 
v závěru školního roku. 

SVÁTEK DĚTÍ 
V květnu jsme uspořádali MALÝ DĚT-
SKÝ VESMÍRNÝ DEN v rámci farmář-
ských trhů pořádaných LOS. Děti plnily 
zábavné úkoly, při nichž se dozvěděly 

mnoho o vesmíru. Poznávaly planety, 
proletěly se rojem meteorů, zažily stav 
beztíže nebo házely raketou do černé díry.

SPOLUPRÁCE S POLICIÍ ČR
V červnu se pak děti v rámci tradičního 
AUTÍČKOVÉHO VANDRU seznamo-
valy zábavnou formou se základními do-
pravními značkami, pohrály si v doprav-
ní herně a pak vyrazily na náplavku, kde 
na ně čekali zástupci Policie ČR. Ti pak 
prověřovali jejich znalosti a po úspěšném 

složení hromadné zkoušky jim vydali 
jejich první dětské řidičské průkazy. Děti 
pak ještě dostaly od policistů odměny 
s dopravní tematikou a mohly si vyzkou-
šet policejní čepice, helmy či neprů-
střelné vesty a seznámit se i s interiérem 
policejních vozů. Spolupráce s Policií ČR 
byla úspěšná a určitě ne poslední. Akci 
pak dodala sladkou tečku ještě odměna 
od majitelky Stánku u řeky. n

Jana Chalupová, organizátorka

Hromadná zkouška dětí před policisty
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Vaše zahrada
               od projektu 

   po údržbu
          kvalita se zárukou 

Projekce a realizace zeleně
Automatické závlahové systémy
Zahradní jezírka – koupací, okrasná
Předpěstované travní koberce
Dřevěné altány, pergoly, paluby
Kamenné zídky, dlažby, opěrné zdi

BAOBAB – péče o zeleň s.r.o. I Rýznerova 3/24, 252 62 Únětice
mobil: 731 659 881 I tel./fax.: 224 319 917 I e-mail: realizace@baobab.cz
www.baobab.cz  

Facebook “f ” Logo RGB / .ai Facebook “f ” Logo RGB / .ai

 zahradybaobab

AUTOSERVIS 
Přílepská 1707 a 1233, Roztoky
Kompletní zajištění STK včetně měření EMISÍ. 
Opravy vozů všech značek – mechanické opravy, 
autoelektrika, servisní prohlídky, výměna oleje, 
diagnostika, výměna skel, servis klimatizace 
a dezinfekce ozonem, montáž příslušenství, 
zabezpečení vozu, opravy brzd, výměna výfuku, 
oprava podvozku, výměna tlumičů a pérování. 
Zajistíme opravu havarovaného vozu včetně 
zastupování v jednání s pojišťovnou. Seřízení 
geometrie na moderním 3D zařízení. Zdarma 
zapůjčení náhradního vozu.
Kontakt:
Miroslav Vejbora: 731 862 462 
Josef Čížkovský: 731 151 334 
STK EMISE: 233 910 042 
servis@autohouser.cz

PNEUSERVIS 
Přílepská 1233, Roztoky
Prodej pneumatik a disků všech značek, typů 
a rozměrů pro auto, moto, nákladní, stavební, 
hobby a speciální vozy. Montáž a opravy pneu na 
moderních strojích s použitím nových technologií. 
Diagnostika kontrolních systémů tlaku v pneu. 
Uskladnění pneumatik a jejich servis. Odborná 
konzultace při výběru a prodej příslušenství. Přímé 
zastoupení prémiových značek pneumatik a disků.
Kontakt:
Lumír Novotný: 774 151 334,  
lumir.novotny@autohouser.cz 
Michal Kmoch: 608 638 173
PRODEJ A SERVIS: 220 911 128

AUTODÍLY
Přílepská 1233, Roztoky
Prodej širokého sortimentu náhradních  
dílů na většinu značek, zajistíme i originální 
náhradní díly. Spolupráce s dodavateli –  
AUTO KELLY, APM, ACI, ELIT, INTER CARS,  
MG PARTS, STAHLGRUBER a další.  
Velkoobchod a maloobchod, autodíly  
dovezeme až do vaší dílny.
Kontakt:
Martin Franc: 739 465 534 
martin.franc@autohouser.cz 
Pavel Ondrák: 731 151 343 

www.autohouser.cz


